
Resumé af bestyrelsesmøde 13. november 2024 

 

På mødet drøftede bestyrelsen bla. følgende: 

 

Der er nedsat en arbejdsgruppe for at definere forstærkning af el på broerne til 16 A. På mødet blev det 

fortsatte projekt godkendt til udførelse frem til marts 2025. 

 

Der er indkøbt betalingsterminal til dieselstanderen, og Tallyweb er under montering ved slæbestedet. Når 

dette fungerer, stopper vi salget af kort. 

 

Økonomien er fortsat tilfredsstillende. 

 

Fortsat tekniske problemer med subliften. Bestyrelsen vil overveje, hvad en langsigtet løsning skal være, 

herunder om vi skal overgå til brug af standardstativer. 

 

Ventelisten til bådpladser er faldende. 

 

Udgifter til en vedligeholdelsesplan blev godkendt. 

 

Mht. fiskerhytter har vi fået principiel tilladelse til at opføre 10 fiskerhytter. Nu arbejdes der videre med 

finansieringen. 

 

Projektet med tømning for autocampere blev opgivet grundet frygt for lugtgener. 

 

Juleudvalget arbejder på højtryk i samarbejde med andre af Havnens aktører. 

 

Bestyrelsen drøftede fremtidens investeringer, som kan opdeles i tekniske investeringer og 

oplevelsesinvesteringer. 

Tekniske investeringer er fx systematisk vedligeholdelse, herunder kæder og pæle. Det er besluttet at 

demontere bobleanlægget, da der er alt for dyrt at vedligeholde. 

Oplevelsesinvesteringer er fx opdatering af legepladsen, hyggemusik i havnen mm. 

 

Næste møde er 11. december 2024 kl. 16. 
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